
O glagolu smo se že veliko novega naučili, in sicer: 

GLAGOLI poimenujejo dejanje in dogajanje. 

Določimo jim lahko: 

- osebo (1., 2., 3.), 

- število (ednina, dvojina, množina) in 

- čas (sedanjik, preteklik, prihodnjik). 

Vendar še ne vemo vsega.

Obstajajo namreč tudi takšne glagolske 

oblike, ki jim ne moremo določiti osebe, 

števila in časa.

Pravimo jim neosebne glagolske oblike.



Prepiši v zvezek.

Ločimo dve neosebni glagolski obliki: 

- NEDOLOČNIK se končuje na -ti/-či in ga uporabljamo za

glagoli moram, morem, hočem, smem, začnem, želim ipd.; 

(npr. Po cestah moramo voziti previdno.)

- NAMENILNIK se končuje na -t/-č in ga uporabljamo za

glagoli premikanja (npr. grem, pojdi …).

(npr. Šel je kosit deteljo.)


